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PROTOKÓŁ NR XL/2010 

z XL sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy dnia 28 lipca  2010 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do  10
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych  na  sesji było 14  radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek    - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak    - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk   - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik    - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła    - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Bożena Przybyła   - Przewodnicząca Komisji OZKiS 

12. Jan Sarowski    - Członek Komisji Rewizyjnej 

13. Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

14.Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Nieobecna radna:  - Barbara Puczkowska  

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek   - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak    - Skarbnik Gminy 

4. Krystyna Miskiewicz   - Radna Powiatu Wieluńskiego 

5. Jarosław Jędrysiak    - Sołtys wsi Krzeczów 

6. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

7. Leon Makielak    - Sołtys wsi Wierzchlas A 

8.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

9.  Zbigniew Wołowiec   - Sołtys wsi Jajczaki 

10.  Jan Błaszczak    - Sołtys wsi Łaszew 

11.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

12.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

13.  Łuczak Henryk   - Sołtys wsi Kamion 

14.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

15. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy  
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Porządek  obrad:   

1. Otwarcie XL sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXXIX sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2010 rok, 

b) zmiany w Planie Odnowy Miejscowości Mierzyce na lata 2010 - 2017, 

c) zmiany w Planie Odnowy Miejscowości Kraszkowice na lata 2010 - 2017, 

6. Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania.   

7. Zakończenie obrad  XL sesji Rady Gminy Wierzchlas.    

 

 

Punkt 1 

Otwarcie XXXVIII  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, Sołtysów                      

i panią sołtys, Starostę Wieluńskiego Andrzej Stępień i Radną Powiatową 

Krystynę Miśkiewicz oraz pracowników Urzędu Gminy. Stwierdził, że                  

w sesji uczestniczy 14  radnych, co stanowi kworum  przy którym, Rada Gminy 

może obradować i podejmować uchwały. 
 

 

Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali  

w zawiadomieniach porządek obrad. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zachodzi konieczność  wycofania z porządku 

obrad z Punktu 5 podpunktu b i c dotyczących uchwał w sprawie: wprowadzenia 

zmian do Planu Odnowy Miejscowości Mierzyce i Kraszkowice, wyjaśnień w 

tym temacie udzielił Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk, który powiedział, że  

zbliża się okres składania wniosków w ramach programu Odnowa i Rozwój wsi 

i do końca miesiąca złożony zostanie wniosek na boisko w Kraszkowicach, 

natomiast jeśli chodzi o projekt wniosku na odnowę miejscowości Mierzyce to 

nie ma jeszcze wyznaczonego terminu składania wniosków, ponieważ 

wprowadzone zmiany są bardzo niewielkie to na chwile obecna nie będą 

wprowadzane. Ponadto jeśli zaistnieje taka konieczność to zmiany 

wprowadzone będą na następnej sesji. Następnie zwrócił się do Rady gminy o 

wycofanie powyższych uchwał z porządku obrad. 
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Ponieważ nie było więcej uwag Przewodniczący poddał  projekt porządku  

obrad pod głosowanie i przyjęty został jednogłośnie wraz z wprowadzonymi 

zmianami. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 3 

 

Przyjęcie protokołu XXXIX  sesji  Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu. 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący  Rady  Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia                         

29 czerwca 2010r. do  28 lipca 2010r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej przez Wójta 

informacji.  

Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag do sprawozdania  w związku z tym 

zostało one przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 5 

 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2010 rok.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak, która 

powiedziała, że projekt uchwały nie był omówiony na posiedzeniach Komisji, 

których nie było to został  projekt  przekazany radnym i omówiony został na 

sesji. 

Dochody   

-  zmniejszenia   w wysokości 307.539,00 zł w tym: 

Dział 010 Rolnictwo i Łowiectwo  są to środki przeznaczone na rozwój 

obszarów wiejskich – odnowa Centrum Wsi Toporów i należy zmienić 

klasyfikację  budżetową zgodnie z wytycznymi. W związku z tą zmiana 

najpierw należy zmniejszyć a potem zwiększyć ten dział. Zgodnie z 

klasyfikacją. 

W dochodach i wydatkach zwiększa się kwotę 14.000 zł tj. w Dziale  801 
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Oświata i Wychowanie – jest to odpłatność rodziców za wyżywienie w Szkole 

Podstawowej w  Toporowie ponieważ wyżywienia korzystało nie tylko 

przedszkole ale cała szkoła. 

 

Wydatki: 

 

- zmniejszenia stanowią kwotę -  248.154 zł, 

w tym: 

Dział 010 Rolnictwo i  łowiectwo 

                  – Wiejskie Centrum Sportu w Mierzycach              - 2.000zł 

Dział 750 Administracja  

- przesunięcie między paragrafami o kwotę                             - 2.000 zł 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.pożarowa     

- Ochotnicze Straże Pożarne       -   9.154 zł 

Dział 801 Oświata i wychowanie : 

- Szkoły Podstawowe          -  20.000 zł 

- Oddziały przedszkolne w szkołach       -  14.000 zł 

Dział 851 Ochrona Zdrowia        -  10.000 zł 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego            -   8.000  zł 

Dział 600 Transport i łączność        - 197.000 zł 

w tym zmniejsza się : 

- droga Kochlew     – 40.000 zł 

- droga Łaszew - Przywóz   –   3.000 zł 

- droga Mierzyce Cieślina   – 59.000 zł  

- droga Wierzchlas ul. Słoneczna  – 55.000 zł  

 

ZWIĘKSZENIA  

- zwiększenia stanowią kwotę  -     262.154 zł 

Dział 600 Transport i łączność                 - 197.000 zł 

Natomiast kwotę  197.000 zł przeznacza się  na zwiększenie dotacji na Szlak 

Bursztynowy 

Dział 010 Rolnictwo i  łowiectwo 

- budowa boisk wielofunkcyjnych w Kraszkowicach                  - 2.000zł 

Dział 750 Administracja  

- przesunięcie między paragrafami o kwotę                                 - 2.000 zł 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.pożarowa     

- Ochotnicze Straże Pożarne          -   9.154 zł 

w tym  

 Dotacja dla jednostek Osp(celem zakupu mundurów i sprzętu) -  8.154 zł 

Dział 801 Oświata i wychowanie :          - 34.000 zł 

w tym  

- Szkoły Podstawowe              -  20.000 zł 

- Oddziały przedszkolne w szkołach                    -  14.000 zł 
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Dział 851 Ochrona Zdrowia              -  10.000 zł 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego    

- dotacja dla stowarzyszeń Koło Gospodyń wiejskich w Łaszewie  -   8.000 zł 

Skarbnik poinformowała, że są to wszystkie przesunięcia jakie zostały dokonane 

w budżecie gminy 
 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek poprosił 

Skarbnik Gminy Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały                                

Nr XL/242/2010 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Staroście Wieluńskiemu. 

Andrzej Stępień Starosta Wieluński, podziękował za zorganizowanie                   

i przeprowadzenie sesji na której podjęta zastała uchwała, dzięki której można 

zrealizować wspólne zadania i realizować dalej. Pomoże to również Powiatowi 

Wieluńskiemu jako  liderowi Szlaku Bursztynowego w funkcjonowaniu. 

Starosta wyjaśnił, że przystępując do realizacji inwestycji Szlaku 

bursztynowego było przyrzeczone przez Urząd Marszałkowski, zaliczkowanie  

zadania. Jednak w momencie rozpoczęcia realizacji projektu Urząd 

Marszałkowski  nie  wypłacił zaliczek, a spowodowane to było tym, że jedna z 

firm, uczestniczących w przetargu  oprotestowała ten przetarg i sprawa 

skierowana została do Urzędu Marszałkowskiego oraz do Urzędu Zamówień 

Publicznych. 

Ponieważ wszystko było zgodne z prawem to protest został odrzucony, ale 

ponieważ są to środki Unijne to Urząd Marszałkowski wstrzymał wypłatę 

zaliczek do momentu wyjaśnienia sprawy. Obecnie sprawa została wyjaśniona            

i nie ma podstaw do unieważnienia przetargu.  Jeszcze raz serdecznie 

podziękował za podjętą uchwałę.  

Starosta przedstawił radnym kilka informacji dotyczących realizacji zadań 

inwestycyjnych na terenie gminy i tak trwają prace na terenie Gminy Wierzchlas 

związane ze szlakiem bursztynowym, ponadto trwają prace na drodze 

Krzeczów-Toporów i Mierzycach. Wartość prac na drogach powiatowych                 

to 10 mln zł. netto tj. ok. 12 mln brutto, a prace na drodze gminnej                            

to ok. 1,7 mln zł. 

Starosta poinformował, że w trakcie wykonywania prac wynikają dodatkowe 

roboty niezbędnie konieczna na   drogach, a wyjaśnił, że  roboty dodatkowe to 

są takie robot, które nie są ujęte w projekcie i zwrócił się do radnych, że  jeśli 

mają  możliwość przekazania dalej to należy to zrobić informując mieszkańców, 



6 

 

że roboty budowlane te najbardziej konieczne zostaną wykonane ale pod 

pewnymi warunkami i w uzgodnieniu z Powiatowym Zarządem Dróg oraz                

z zachowaniem procedur. 

Starosta poinformował o  zmianach jakie  zachodzą w Wieluńskim Szpitalu,               

w którym  cały czas prowadzone są prace remontowe, a oddział fizykoterapii już 

funkcjonuje. Konsumowane są środki otrzymane  z Programu Norweskiego. 

Parce są cały czas prowadzone zgodnie z zachowaniem wszystkich procedur.   

Starosta jeszcze raz podziękował za zorganizowanie sesji. 

 

Punkt 6 

 

Interpelacje zapytania i wolne wnioski. 

 

1. Przewodniczący Rady Gminy Wierzchlas Artur Piosczek przedstawił  

radnym informację, że w rankingu 2000 przeprowadzonym  dla Rzeczpospolitej 

dotyczącym wykorzystania funduszy unijnych za 2009 rok Gmina Wierzchlas 

uplasowała  się na 19 miejscu . Przewodniczący za osiągnięcie tego wyniku 

podziękował, radzie Gminy, Wójtowi oraz wszystkim pracownikom gminy 

bowiem to dzięki nam wszystkim  ten sukces był możliwy.  

Starosta  Andrzej Stępień powiedział, że nie znał  tego rankingu ale na ręce 

Wójta złożył serdeczne gratulacje bowiem pomysły Urzędu wspierane trafnymi 

decyzjami  Rady Gminy przynoszą właśnie takie efekty.  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że w końcu można zamknąć usta 

malkontentom, którzy mówią,  że nic się nie robi i to sa właśnie efekty. 

 

2.  Radna Powiatowa Krystyna Miśkiewicz podziękowała za pięknie  

wykonaną drogę Krzeczów – Toporów,  i zgłosiła wniosek o postawienie 

znaków ograniczających tonaż, ponieważ obecnie z drogi tej korzystają 

samochody o dużym tonażu, dlatego zasadne byłoby postawienie takich znaków 

żeby tą piękną drogę, która  została wykonana dzięki zaangażowaniu  i wysiłku 

oraz dużych środków nie została zniszczona.  

 

3. Radny Józef Krzeszowski  powiedział, że na XXXIX sesji zgłaszał  

interpelację dotyczącą fragmentu drogi powiatowej tj. ulicy Południowej                 

w Wierzchlesie. Interpelacja dotyczyła dwóch spraw; pierwsza to sprawa    

tąpnięć na odcinku kratek ściekowych  i zadanie to zostało wykonane za co 

radny podziękował panu Wójtowi w imieniu mieszkańców oraz podziękowania 

skierował w stronę radnej powiatowej za pomoc w rozwiązaniu problemu.  
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Natomiast drugi problem, który interpelowany był kilkakrotnie pozostaje bez 

echa a jest on bardzo dokuczliwy i trudny dla  mieszkańców posesji nr 91,                

w Wierzchlesie, jest to moment wejścia rowu w kolektor i przy dużych opadach 

deszczu, które mają miejsce coraz częściej  to przez ten pewien moment 

kolektor nie jest w stanie odbierać wody. Wówczas woda się spiętrza, a dlatego 

że posesja ta usytuowana jest w  tzw. leju depresyjnym (ok. 1m powyżej 

powierzchni jezdni) i broni się tylko  płotem ogrodzeniowym, który jest również 

niżej niż powierzchnia jezdni, to spiętrzona woda powoduje zalewanie tej 

posesji. Posesja w takim przypadku odcięta jest przez kilka godzin od terenów 

niepodmokłych w związku z tym należałoby wykonać   rozwiązanie istniejącego 

problemu. Najlepszym rozwiązaniem( radny zaznaczył, że  w tym przypadku nie 

jest ekspertem od tych spraw)  byłoby pociągnięcie o 20 metrów kolektora to 

woda deszczowa nie zalewałaby tej posesji.  

Problem ten zgłaszany był przez  mieszkańców do Powiatowego Zarządu                 

Dróg w Wieluniu. 

W ubiegłym roku budynek ten był kilkakrotnie zalewany, mieszka w nim 5 

osobowa rodzina w tym osoba starsza i osoba niepełnosprawna , rodzina ta sama 

problemu sobie nie rozwiąże bez pomocy władz samorządowych.   

W temacie głos zabrał Starosta Wieluński Andrzej Stępień, który powiedział, że 

jeśli interpelacje przymnie Rada Gminy to drogą administracyjną Pan Wójt 

przekażę sprawę do Powiatowego Zarządu Dróg. 

 

4. Sołtys wsi Krzeczów Jarosław Jędrysiak poruszył temat wywozu śmieci,  

który jak powiedział jest wszystkim doskonale znany. Ponadto zwrócił się do 

pana Wójta o przydzielenie jeszcze jednego pojemnika na odpady typu „pet” 

oraz o wywożenie szkła dwa razy w miesiącu. Sołtys powiedział,                                                    

że w miejscowościach wypoczynkowych do których zaliczany jest również 

Krzeczów produkcja śmieci jest niewyobrażalna, przy pojemnikach 

gromadzonych jest mnóstwo worków z odpadami, które to z kolei nie są 

zabierane przez firmę zbierającą śmieci. Zwrócił się do radych o rozwiązanie 

tego problemu bowiem psuje to wizerunek każdej miejscowości i całej gminy. 

Wójt – odpowiedział, że po przeprowadzonej wcześniejszej rozmowie                      

z sołtysem wsi Krzeczów podjęta została decyzja, ze w okresie wakacyjnym 

wywóz śmieci odbywał się będzie trzy razy w miesiącu a nie 2 razy jak to było 

do tej pory, natomiast nie będzie postawionego kolejnego pojemnika. 

Druga sprawa to zakontraktowanie pojemników przez osoby fizyczne, jest ich 

też coraz więcej, jednak nie wszyscy i należy podjąć takie działania aby 
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zobligować wszystkich mieszkańców do zaopatrzenia się w pojemniki. Ponadto 

potężna inwazja śmieci odbywa się w sklepach osoby, które taką działalność 

gospodarczą prowadza  powinni zaopatrzyć się w większe kontenery i zbywać je 

drogą formalną. Sprawdzona i zweryfikowana zostanie lista osób, które  

posiadają już  kontenery i osób nie posiadających w tym posiadające działalność 

gospodarczą.  

Radna Bożena Przybyła  - zgłosiła problem magazynowania i gromadzenia 

śmieci na przystankach autobusowych oraz dewastacja  przystanków                          

i wyrywanie znaków.  

Radny Józef Krzeszowski  - radny zapytał czy pojemniki na plastik, szkło                 

i szkło kolorowe dotyczą tylko butelek  bowiem da. Radny zaproponował 

prowadzenie i uczulenie mieszkańców na segregację odpadów  da się zauważyć, 

że osoby przywożą różnego rodzaju odpady w workach plastikowych                       

i wkładają do tych pojemników. 

Przewodniczący Artur Piosczek powiedział, że wszyscy powinni na to 

zwracać uwagę w jaki sposób składowane są odpady oraz prowadzić segregację 

odpadów.  

Sołtys wsi Przycłapy powiedział, że śmieci pozostawiane są przez firmy 

budowlane pracujące na terenie gminy w różnych miejscach i też należy na to 

zwrócić uwagę.  

Radna Powiatowa Krystyna Miśkiewicz adwocent wcześniejszych  

wypowiedzi, radna powiedział, że jest Posterunek Policji w Dzietrznikach, jest 

tam nasz dzielnicowy, którego w ogóle  nie widać na naszym terenie, dlatego 

zaproponowała aby zobowiązać dzielnicowego i Komisariat policji w Osjakowie 

do częstszych patroli dzielnicowego na terenie gmin oraz zainteresowanie się 

właśnie tematem śmieci. Mamy Policję dlatego niech w takich sytuacjach też 

reaguje.  

Przewodniczący Artur Piosczek powiedział, że jeśli chodzi o policję to nie 

widać jej w takich miejscach  gdzie sa potrzebni a szczególnie w okresie letnim.  

Przewodniczący Rady Gminy interpelował o wysłanie pisma do Komisariatu 

Policji w Osjakowie dotyczącego omawianego tematu. 

 

5. Radna Anna Olejnik -  zapytała Wójta czy znany jest realny termin budowy 

chodnika w Strugach i Jajczakach bowiem społeczeństwo się dopytuje                      

i domaga budowy chodnika.  
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Wójt – wyjaśnił, że za kilak dni jest sierpień i do tej pory Kierownik 

Powiatowego Zarządu Dróg nie przekazał krawężnika na chodnik, a takie 

właśnie były uzgodnienia, ze krawężnik będzie dostarczony. 

Starosta Wieluński Andrzej Stępień również wyjaśnił, ze za lada dzień nastąpi 

rozstrzygniecie przetargu i wyłonienie wykonawcy który dostarczy krawężniki 

dla gminy.  

Ponadto Wójt dodał, że nie należy się przejmować bowiem są dwie brygady 

pracowników zajmujących się układaniem chodników i spokojnie wszystkie 

zaplanowane zadania zostaną wykonane.  

 

6. Radny Marek Leszczyk – odnośnie wywozu śmieci zaproponował  

postawienie tablic informacyjnych  ostrzegających przed nielegalnym wywozem                          

i postawianiem śmieci w miejscach do tego nie przeznaczonych oraz                         

o odpowiedzialności finansowej za takie postępowanie.  

 

7. Sołtys wsi Przywóz Andrzej Stasiak – powiedział, że ponad 8 miesięcy  

temu zgłaszany był wniosek  dotyczący wcięcia drzew na łuku drogi powiatowej 

w Przywozie, i otrzymał odpowiedź że zostaną usunięte w okresie jesienno -

wiosennym jeśli pozwala na to warunki pogodowe i aura. Jednak do dnia 

dzisiejszego  nie zostało to wykonane. Druga sprawa z jaką zwrócił się Sołtys 

dotyczyła  tego, że na odcinku hydroforni w Przywozie jest bardzo wąska droga 

i mają trudności minąć się dwa pojazdy. 

Wyjaśnień w temacie udzielił Starosta Wieluńskie Andrzej Stępień, który 

powiedział, że jest to droga powiatowa, która w tym roku przeznaczona jest do 

remontu, gdzie z jednej strony położony zostanie chodnik, a z drugiej zostanie 

utwardzone pobocze, wykonane zostaną odwodnienia. Obecnie droga jest 

placem budowy i przejęta została przez wykonawcę  i to już jest zadanie 

wykonawcy aby  doprowadzić drogę do odpowiedniego stanu technicznego.  

 

8. Sołtys wsi Kraszkowice Krystyna Buczkowska   zgłosiła wniosek                    

w sprawie zabezpieczeni terenu po byłym CPE-nie w Kraszkowicach. CEP-en 

jest już zlikwidowany jednak teren, który jest własnością prywatną jest 

niezabezpieczony. Kontakt z właścicielami jest niemożliwy i nieosiągalny,            

a działalność gospodarcza również jest nie wyrejestrowana. Jest to obecnie 

bardzo duży problem dla mieszkańców  ponieważ chodzą tam dzieci i  może 

stać się jakaś tragedia bowiem zbiorniki  w których umieszczane było paliwo są 

niezabezpieczone. 
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Wójt wyjaśnił, że  nie jest to nasz teren  i gmina nie jest jego własnością dlatego 

nic nie można zrobić  i jest to bardzo duży problem.    

Przewodniczący Rady Gminy wnioskował o zgłoszenie tego problemu na 

Policję, ponieważ Gmina nic nie może zrobić w tej sprawie.  

 

9. Na sesję przybyła Barbara Krawczyk właścicielka Ośrodka 

Wypoczynkowego „Camion” w Kamionie, zgłosiła problem poruszany na 

dzisiejszej sesji dotyczący problemu śmieci. Kamion jest piękną wypoczynkową 

miejscowością , a bardzo jest zanieczyszczaną przez śmieci, które są wszędzie, 

ponieważ turyści przyjeżdżający do naszych miejscowości nie mają gdzie 

wyrzucić tych śmieci, bo mało jest koszy na odpady różne.  

Osoby przyjeżdżające wypoczywać nie mają gdzie wyrzucać śmieci przerzucają 

je w workach na teren ośrodka, a za cudze śmieci nie będzie płaciła. Pani 

Krawczyk prosiła o umieszczenie dodatkowych pojemników na śmieci,                       

a w jakich miejscach to jest decyzja Wójta i rady Gminy. 

Wójt wyjaśnił, że kontenery były już ustawione koło Ośrodka  i to nie 

sprawdziło się  i pojemniki musiały zostać zabrane bowiem gromadziły się tam 

gigantyczne sterty śmieci były przywożone i zrzucane  powstawało wysypisko 

śmieci byliśmy zmuszeni z tego zrezygnować. 

Wójt dodał, że należy pamiętać iż każdy jest gospodarzem na własnym terenie,               

a w Kamionie sa różne kategorie gruntów, są działki rekreacyjne, Wspólnota 

gruntowa, RZGW Poznań i wszędzie jest właściciel i każdy odpowiada za swój 

teren i należy sprzątać teren.  

Pani Barbara Krawczyk – przyznała racje i jest odpowiedzialna za śmieci na 

swoim terenie jednak nie będzie płaciła za śmieci, które w dużych workach 

przerzucane są przez płot na teren Ośrodka. Ponadto tworzone są ścieżki 

rowerowe przy których brak jest koszów na śmieci. 

Wójt - każdy kto wybiera się na wycieczkę i zabiera ze sobą jedzenie                          

to z powrotem powinien zabrać odpady, które mu pozostają.  

Pani Krawczyk wyjaśniła, że posiada wszystkie wymagane pojemniki do 

selektywnej zbiórki odpadów , ale za śmieci, które są jej podrzucane nie będzie 

odpowiadała i nie będzie płaciła.  

 

10.  Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk poinformował, że w dniu 29 sierpnia  

2010 r. odbędą się Dożynki Gminnej w Wierzchlesie, a w tym roku będą 

wyjątkowego bo zarazem Dożynki Powiatowe. Sekretarz zaprosił wszystkich do 

udziału w Dożynkach i do przygotowania wieńca dożynkowego oraz 
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przyśpiewek i uczestnictwo w konkursach. Poprosił wszystkich  radnych                 

i sołtysów z Wierzchlasu o zaangażowanie się i pomoc w organizacji Dożynek. 

Spotkania Komitetu Dożynkowego  odbywają  się w każdy poniedziałek                    

o godz. 16
00

.  

 

 

Punkt 7 

Zakończenie obrad XL sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XL sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 10
00

. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


